
Egense-Rantzausminde Lokalhistorie

Bestyrelsesmøde den 14. juni 2023 kl. 16:30 på Strandgården

Til stede: Klaus J., Jens, Laila, Karin, Hanne, Eva, Walther og Inger

Afbud: Clavs D.

Dagsorden-punkt: Debat/beslutning: Ansvarlig: Deadline:

1: Velkomst og en

sang

Nu lyser løv i lunde (Johannes Jørgensen 1891/Carl

Nielsen 1921)

Klaus

2: Godkendelse af

dagsorden og valg

af referent

Dagsorden godkendt, referent Inger

Laila tilføjer et dagsordenspunkt omkring One Drive

Klaus

3: Godkendelse af

referat af 27.4.2023

Fejl i referatet under pkt. 4: Det er Clavs D. og Jens

der har været i kontakt med Middelfart Sparekasse

Inger

4: Økonomisk status

og medlemsstatus.

medlemsstatus: 54

Klaus J. gennemgik det udleverede statusregnskab

pr. 11. juni

p.t. har foreningen indtægter på ca. 19.000,

budgettet siger 23.000 for 2023

Klaus/John



5: Løbende opgaver /

projekter og status

heraf

a)

b: Nyt fra arkivisterne

c) IT

- Deling af

kopimaskine

d: Arrangementer

Laila fortalte, at hun skal holde foredrag om Egense

Sogn på Svendborg Friplejehjem.

Klaus J. skal fortælle om havnen på Frøavlen.

Ad sognerådsbillederne: Jens vil gerne have dem op

at hænge. Laila får dem scannet, printer billederne

ud og hænger dem op.

Jens vil holde et møde med Bjerne Søberg, som gerne

vil interviewe gamle folk i sognet. Jens har et par

navne, som Bjerne vil interviewe.

Karin arbejder med Sognefogedgården, som hun har

fået en del materiale om.

Laila har lavet en mappe inde i One Drive.

Hanne registrerer forskellige småsager.

Jens fortalte, at vi har fået registreret de tre koder til

de tre brugere af vores kopimaskine. Vi skal i

fremtiden kunne arbejde fra vores egne pc’ere uden

brug af kode. Det virker endnu ikke optimalt, men

det vil der blive taget hånd om.

Lokalrådet bliver instrueret i brugen af maskinen

efter sommerferien. Så skal der laves en skriftlig

aftale. Når formanden Søren skal bruge

kopimaskinen, booker han en tid hos Eva, hvor han

kan hente nøglen. Eva videresender beskeden til Jens

til orientering.

Klaus

b) alle arkivister

c) Jens

d) alle



Skovsbotur

Egense Sogn på 46

minutter

Klaus J. har talt med Ricky Nielsen fra

Hermann Nielsens gård. Ricky vil fortælle om

gården og familien.

Vi opfordrer deltagerne til at komme på cykel,

da der kan være problemer med

parkeringspladser.

Walther spørger Klaus Nielsen i Skovsbovænge,

om vi må bruge hans gårdsplads til parkering.

Clavs D. undersøger mulighed for servering

Betaling for turen: halv pris for medlemmer af

foreningen

Der skal laves opslag og arrangementet skal

annonceres på Facebook

Dem der skal fortælle om de forskellige

besøgspunkter på turen, sender deres

manuskript til Klaus J. senest en uge før

turen.

Afholdes 23.10.23

Jens: Brugsen vil sørge for udskænkning

Betaling for arrangementet gradueres alt efter

om man er medlem af foreningen eller ej.

Det er tanken, at foredraget også vil kunne

bruges på skoler.

Jens



6. Muligt skifte af

pengeinstitut

Jens og Clavs D. har været til møde med

Middelfart Sparekasse. Startgebyr er 1.000 kr.

Sidste år var afgifterne til banken ca. 600 kr.

Forventet årlig udgift ca. 800 kr.

Jens og Klavs kommer tilbage til dette punkt

senere.

Jens og Clavs
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7. Genbrug af plancher

fra Arkivernes Dag til

markedsdag o.lign.

Jens fortalte, at vores foto fra Tankefuld var sat op

i Brugsen.

Vil undersøge, hvad det koster at få lavet bannere

med foto af Tankefuld Strand.

Jens / Klaus



8. Eventuelt Der var ikke noget under dette punkt

Næste møder:

● Åbent bestyrelsesmøde tirsdag den 22/8

● Sensommervandring fra Skovsbo til Hellegårdsvej og retur ad Egense Kirkevej onsdag den 23. august

● Foredrag: Egense Sogn på 46 minutter, mandag den 23.oktober kl. 19

● Åbent bestyrelsesmøde 10/10

● Åbent arkiv (isf Arkivernes Dag) .. ifm Husflidsforeningens julemarked
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